
Reunió ordinària de la Junta de l’AFA de l’Escola Ferran Sunyer 

Assistents: Anouk, Suzanne, Xènia, Josep, Ampara, Roser, Anabel Rami, Immanuel Kabuhung. 

Data: 15 de setembre de 2020 

Hora: 17-19 h 

Lloc: Casa 

ORDRE DEL DIA 

 
1. Aprovació de l’acta de la reunió ordinària 10/06/2020. 
2. Acollida 16 a 16.30h. 
3. Enquesta Moodle. 
4. Reunió començament del curs i delegats. 
5. Reunió AFA-direcció 1er trimestre. 
6. Patis Aiguajoc i Passatge Calders. 
7. Funció de l'AFA durant la pandèmia. 
8. Càrrec presidència. 
9. Nomenclatura AFA. 
10. Torn obert de paraula. 

 
1. Aprovació de l’acta de la reunió ordinària del 10/06/2020. 
Aprovada pels presents. 

 
2. Acollida 16 a 16.30h. 
L’Àmbit d’extraescolars ha preguntat diverses vegades sobre l'acollida per cobrir l'horari de 16 a 
16.30, que és excepcional aquest curs pel canvi d'horari lectiu a causa de la pandèmia. Fins a la 
data de la reunió, només ha respost l’AEE. 
 
Per ara, aquesta mitja hora està coberta per l'AEE des del primer dia de l'escola, però encara no se 
sap com es cobrarà el mes de setembre. A partir d'octubre, es cobrarà aquesta mitja hora 
d'acollida a un preu de 20 € per trimestre, segons un comunicat de l'escola a les famílies de 
cinquè i sisè. 
 
Hi ha hagut un debat sobre qui hauria de pagar aquesta mitja hora d'acollida: les famílies o 
l'escola. L’AFA no té els recursos per fer-ho de forma unilateral. A més, entraríem en el problema 
de pagar l'acollida d'algunes famílies sòcies i no d'altres. S'ha decidit parlar-ho amb la direcció de 
l'escola i després dirigir-nos al Consorci d'Educació. Al Consorci la idea és abordar el tema més 
general de la conciliació familiar, ja que hi ha altres temes, com la falta de baixa laboral per a 
mares i pares amb fills o filles a quarantena, i exigir que les famílies no hagin de pagar aquesta 
mitja hora. 
3. Enquesta Moodle. 
Ja s'ha enviat a l'escola les impressions de les famílies que l'AFA havia recopilat a la fi del tercer 
trimestre a través dels delegats. 
 
Hi ha un pare i una mare que treballen molt amb el Moodle que s'han ofert per ajudar a l'escola a 
aprofitar-lo millor. Ja s'ha comunicat a l'escola i està d'acord amb acceptar l'ajuda. Ens sembla que 
això seria la manera més constructiva de millorar l'ús de l'Moodle en el cas d'haver de tornar a 
l’educació virtual durant el curs. 
 



En el Pla d'organització de centre, diu que l'apartat d'organització pedagògica en cas de 
confinament parcial es desenvoluparà una vegada consultats representants de les famílies i AFA 
per recollir les demandes i comentaris de les famílies. Per això, hem decidit fer una enquesta curta 
per a qualsevol família que vol comentar alguna cosa. 
 
4. Reunió començament del curs i delegats. 
Dilluns s'enviarà un correu a l'escola preguntant per les reunions de l'inici de curs i demanant 
entrar de formar virtual. 
 
5. Reunió AFA-direcció 1er trimestre. 
Dilluns enviarem un correu a l'escola demanant la reunió. Som conscients que podrà ser a mitjans 
d'octubre pel ritme que porta l'equip directiu pel tema de la Covid. 
 
També es demanarà que Amparo i Suzanne puguin reunir-se amb en Dani 10 minuts. Aquí 
parlarem de les reunions d'inici de curs i les classes d'anglès. I la festa de benvinguda del curs de 
P-3. Considerem que serà més àgil tenir resposta d'aquesta manera. 
 
6. Patis Aiguajoc i Passatge Calders.  
Ara que els grups bombolles han de quedar-se a llocs determinats en els patis, considerem que és 
el moment de reclamar el permís d'usar el pati de l'Aiguajoc. A més, durant l'hora de menjador, 
alguns grups bombolles juguen dins el gimnàs, la qual cosa ens sembla inadequat donat per la 
ventilació que té el gimnàs. Ja que les recomanacions sanitaries de la situació sanitària actual, 
expressen que com menys temps passen a dins d’un espai tancat millor. 
 
Es parlarà tant amb l'escola com el districte. Ens posarem en contacte amb una mare que té un 
contacte al districte per veure amb qui hem de parlar per iniciar el procés. 
 
També preguntarem a l'escola si està activa l'oficina intermediària entre les escoles i espais 
municipals per a exigir l'ús de l'espai municipal de pati de l'Aiguajoc durant la pandèmia. 
 
Alhora, s'exigirà també l'ús del Passatge Calders. 
 
D'altra banda, volem aclarir en la reunió amb direcció l'ús de materials durant l'hora de pati, per 
exemple pilotes de futbol o altres materials de joc.  
 
7. Funció de l’AFA durant la pandèmia. 
Estem tots d'acord que cal repensar el nostre paper com a AFA durant aquest curs. D'una banda, 
ens posarem en contacte amb el FaPac i la Xarxa d'AMPAs l'Eixample Esquerra per veure com ho 
estan portant a altres escoles. 
 
D'altra banda, es podrà preguntar a les famílies que necessiten o esperen de l'AFA en aquest 
moment (vegeu el punt 9). 
 
A l'assemblea, s'haurà de tractar el tema de la quota anual per a aquest curs. Estem d'acord que 
no es pot anul·lar per complet, però s'hauria de rebaixar a una quota simbòlica. 
 
Van sorgir algunes accions possibles per a aquests primers mesos: 
 
● Ja que actualment no es pot celebrar la festa de benvinguda deP-3 com s’havia fet altres anys 

hem pensat altres alternatives, que s’han d’acabar de valorar juntament amb l’Escola. Fer un 
photocall amb la Patxoca per a les famílies de P3. Es faria durant dues tardes (una tarda per a 
cada grup bombolla). Es trasladaria  la Patxoca a la cantonada amb el centre cívic perquè les 



famílies es facin fotos i com a regal de l’AFA entregaríem la foto enganxada amb un imant, 
com normalment es feia durant el berenar de benvinguda. 
 
Aquí posaríem una taula per  lliurar informació sobre l'AFA i vendre samarretes i polars, amb 
les mesures de seguretat necessàries (guants, distancia social  i gel hidroalcohòlic).  
 
Cal acabar de  fixar dates i preguntar a l'escola si ho veu factible. 

 
Una altra possible proposta és crear un vídeo de benvinguda per a les noves famílies. A 
través de delegats o Dinantia demanarem a les famílies que enviïn missatges de 
benvinguda a les noves famílies. El format serà en formar de respostes curtes a preguntes 
com "Què és el que més t'agrada de l'escola". Podran contestar els nens/es a través d'una 
filmació o un dibuix. També podem intercalar imatges de festes per a donar-los un idea de 
la comunitat escolar en temps normals. 

 
● Una tercera proposta és fer mascaretes Ferran Sunyer. Amparo mirarà pressupostos per 

imprimir les màscares de l'escola. 
 
8. Càrrec presidència. 
Cal fer una crida de voluntaris/es. De moment, Suzanne ajudarà amb les reunions de delegats. 
Durant la primera reunió demanarem algun voluntari/a per complir aquesta funció. (Vegeu el 
punt 9.) 
 
9. Nomenclatura AFA. 
El tràmit per canviar els estatuts i la nomenclatura de l'associació està fet. Estem esperant la 
resolució per canviar el nom a hisenda. 
 
Durant el mes d'octubre, farem l'anunci del canvi de nom. Aquí demanarem persones  voluntàries 
per als càrrecs buits i preguntarem a les famílies quin tipus de suport necessiten de l'AFA durant 
aquest curs. 
 
Alhora, farem el concurs del logotip de l'AFA. L’Anabel ja ha fet un gràfic per anunciar el concurs. 
 
10. Torn obert de paraula. 
 
MENJADOR:  
Hi ha molts dubtes sobre l'estona de la franja del menjador. S'han enviat diversos correus 
demanant informació però no s'ha rebut resposta fins al moment de la reunió. 
 
S'està esperant a la reunió del menjador per preguntar sobre la ràtio de nens/es-monitors i l'ús 
dels lavabos. 
 
Potser la setmana que ve es pot pressionar l'escola perquè exigeixi que el menjador doni 
alguna resposta. 
 
CONSULTA AFA ESCOLA AURÓ:  
Ens han preguntat si en el cas de confinament d’un grup bombolla, el servei de menjador té 
previst pagar una part del sou al monitoratge? Hem respost que la gestió la tramita l’escola i 
que no ho sabem.  
 
A les 19h finalitza la reunió.  
 



 


